



PROTOKOLL STYREMØTE Stange Jeger- og Fiskeforening	
Sted/dato:	Styremøte, Temmen, søndag 28.09.25, kl. 18.00 – 19.57
Deltakere:	Arne Hamarsland, Ole Mattis Lien (møteleder), Tor Enger, Siw Kr. Moen, Levi N. Tyriberget, og Anne Marthe Gjestvang.
Forfall:	Knut Røise Olsen, Bjørg-Karin Ringen, Rolf Hanstad, Hermann Floden og Frode Strandlie.
Ikke møtt:	Kim Arne Røhne og Sigbjørn Stensrud.
Referent:	Anne Marthe Gjestvang

Sak 25-31 Økonomi

Antar status er ganske lik fra forrige møte. Siden det kjøres månedsavslutninger så det er ingen nye «tall» å vise da siste møte også var i september (3. sept.), rett etter månedsavslutning. Kjører endring siden forrige møte (også i september).

Vedtak: innkjøp av riflepatroner hos Jaktia nå ganske snart siden de nå har på lager det vi trenger, samt at prisen kommer til å gå opp.

Avventer innkjøp av duer og haglepatroner, jfr. sak 25-19 Økonomi

Vedtak: Må framskaffe dokumentasjon på om det er lov å bruke opp det man har på lager av «gammel» type lerduer, før et evt. innkjøp av mer «gammel» type due.

Frode sjekker.

Og jfr Sak 25-36 Innkjøp lerduer

Ikke avklart. Frode hadde forfall til dette møtet. Jfr. sak 25-19 Økonomi og sak 25-31 Økonomi. Dokumentasjon kan pures på, samt pris på ny type duer.

Sak 25-32 Søknader tilskudd og langtidsplanlegging

Søknad tilskudd varmepumpe: Enova måtte søkes FØR, og ikke ETTER installasjon, derfor avslag.

Ingen søknadsfrist hos Sparebankstiftelsen på beløp inntil kr. 30 000. Tor søker.

Rolf og Ole Mattis skal søke Brannkassa for rehabilitering av kjøkkenet. Venter på informasjon fra Knut ad forsikring.

Overslag investering NOK 560 000 på lerduebana. Lerdueutvalget skal søke Sparebankstiftelsen med frist 1. oktober.

NB! Tilskuddssøknader hos Gjensidigestiftelsen med frist i feb./mars.

Fem gamle skjermer på riflebana, disse bør skiftes ut, men settes på vent til de ovenstående investeringer er avklart.

Sak 25-33 Lysjøsætra

Ingen behov for bruk av sætra er innmeldt.

Arne Elias Østerås i Stange Almenning (SA) er på ferie så saken utsettes til neste styremøte. Framleie samt jaktkort ønskes diskutert med SA før endelig vedtak fattes vedr. leieforholdet.

Sak 25-34 Lavvoen på Temmen

Det er ikke meldt inn noe behov for bruk.

Skal den bare stå her uten bruk eller vilje til vedlikehold så kan den like gjerne selges. NM Nordisk jaktskyting og figurjakt kan være aktuelle arrangement på Temmen, da kan man ha bruk for den. Men, man kan òg leie lavvo/telt de få gangene det evt. er behov.

Vedtak: Rolf nestleder som hadde forslag på salget kan sjekke hva man kan få for den ved salg inkl. aggregat. Hvis vi ikke tjener all verden på den kan lavvoen beholdes.

Saken tas opp på neste styremøte med konkrete beløp som grunnlag for endelig vedtak.

Sak 25-35 Jaktkortsaken med RASA

Knut og OM hadde avtalt møte 21. sept. med Romedal og Vallset JFF. De meldt avbud, så det er ikke avholdt. Saken utsettes til neste styremøte.

Sak 25-36 Innkjøp lerduer

Ikke avklart. Frode hadde forfall til dette møtet. Jfr. sak 25-19 Økonomi og sak 25-31 Økonomi Dokumentasjon kan purres på, samt pris på ny type duer.

Jfr. sak 25-19 Økonomi

Vedtak: Må framskaffe dokumentasjon på om det er lov å bruke opp det man har på lager av «gammel» type lerduer, før et evt. innkjøp av mer «gammel» type due. Frode sjekker.

Sak 25-37 Status utvalgene

Fiskeutvalget: (i Sigbjørn sitt fravær info fra OML) Gransjødammen; det gamle elveløpet er gravd opp så ørret kan vandre opp fra Bergsjøen. Det synes så langt som om det er vellykket, gytegrus gjenstår. Evt. heve dammen ytterligere. Fint at elveløpet som tidligere ble brukt (fram til august/restaurering) fortsatt fungerer slik at det tar unna vann og eks. høstflommer ikke ødelegger det restaurerte elveløpet.

Prøvefiske i Bergsjøen: El-fiske i alle innløpsbekker, ørret i to av dem. Over 600 fisk i garn, mye jobb å renske garn og ta prøver av fisken. Ddt var mest småfisk, ikke ørret over 30 cm. Noen fine store saker. Inge røyer.

Viltutvalget: (I Knut sitt forfall info fra OML): Gaupa er kommet til klubbhuset. Jaktkortsaken ikke avklart.

Hundeutvalget: Saueaversjon er utført. Kunne sikkert hatt ytterligere fem kvelder. Genialt med ny nettmetode for registrering.

Vedtak: Saueier får et årskort på riflebana siden han er vanskelig å få betalt til for leie.

Barn- og ungdom: Er halvveis i JOFS. Snart 25 unger på JOFS selv om grensa egentlig var 20 deltakere. Samarbeidet er tingen for videre JOFS, det fungerer veldig bra.

«Bli med ut dagen» på Bergsjøen var vellykket, unger fikk fisk og fine premier var lykke for vinnerne.

Vedtak: foreninga sponser JOFS med salongammunisjon 22`` til på skyting på Bryhnitjernet 15. okt. Uttak 500 patroner.

Kvinneutvalget: Forfall fra Bjørg-Karin.

Siw Kr. nevnte at kanoene fortsatt står hos Bjørg-Karin, og Anne Marthe fortalte at introjakt hare i november er satt med status «inaktiv» på aktivitetskalenderen da et eventuelt arrangørsamarbeid er uavklart.

Elgbaneutvalget: (i Kim Arne sitt fravær info fra OML): Dårlig oppmøte på KM, evt. avholde KM på en treningskveld til neste år i stedet for en helgedag. Fakturering for elgjegerdag setter Ole Mattis opp til Tor. Søkt om åpent terminfestet jaktfeltstevne første helga i mars.

Lerdueutvalget: (OM i Frode sitt forfall) Dårlig i starten av året på lerduebana, men det tok seg bra opp utover sesongen. Søkt om terminfestet, åpent figurjaktstevne 31. mai 2026.

Driftsutvalget: (OM i Rolf sitt forfall): Søker penger til klubbhuset.

Sak 25-38 Simulatorskyting vinter 2025/2026

Vedtak: Siw Kr. spør Kim Arne om å gå gjennom simulatorskytingen slik at det er klart til første skytekveld onsdag 29. oktober. Siw og Ivar tar vakt 29. okt. og 12. nov.

Ole Mattis setter opp vaktliste der også lerdueutvalget inngår.

Pris: fortsetter med 30 kr for kaffe og skyting. Dersom vakta steker vafler kjøpes disse utenom «deltakeravgift»

Sak 25-39 Friluftslivets år 2025 – Hele Norge spiser ute

Vedtak: Avlyser, vi har ikke kapasitet på dette tidspunktet. Jakt har naturlig nok fokus på denne tida.

Sak 25-40 Eventuelt

Ny renholder: Siw Kr. fortsetter som foreningas kontaktperson. Hun kontakter arvtakeren til Larisa som heter Camilla. Ny renholder må sende timeliste til kasserer Tor.

Ny bom på Temmen: Settes rett nedenfor parkeringsplassen. Evt. utvidelse av sving for bedre å komme opp med lastebil. (Dette må avklares med grunneier).

Utgivelse av informasjonsskriv: Enighet om at et eget blad/skriv sendes til alle medlemmer. Alle utvalg må bidra i bladet med det de driver med. Sekretær Anne Marthe vil ikke ha eneansvar for dette.

Ny søppelavtale: Ole Mattis signerer og videresender.

Neste styremøte avholdes søndag 2. november kl. 18.00.